



香港女童軍總會
The Hong Kong Girl Guides Association
國際活動分享日 2020
LET US SHARE 2020

活動編號 Event Code:
I20KA/LUS

日期 2020年2月22日(星期六)
Date: 22nd February 2020 (Saturday)
時間 下午1時至下午5時(下午12:30開始登記)
Time: 1:00pm – 5:00pm (Registration start at 12:30pm)
地點 保良局何壽南小學(地址:九龍城沐虹街11號)
Venue: P.L.K. Stanley Ho Sau Nan Primary School (Address: 11 Muk Hung Street, Kowloon City, Kowloon)
主題 女童軍敢探索
Theme: Girls Dare to Explore

活動內容 Programme:

- ◇ 國際交流活動分享(包括個人分享、交流團展覽、互動遊戲等)
Sharing of international exchange programs (including personal sharings, exhibitions and interactive games etc)
- ◇ 世界女童軍協會活動發佈
WAGGGS programs promotion
- ◇ 外國紀念章交換站(參加者請自備紀念章到場換取其他國家的紀念章)
International Souvenir Badges Exchange Corner (please bring your own souvenir badges for swapping)
- ◇ 參加者完成指定活動後可獲得是次活動紀念章乙枚
Each participant can get one event souvenir badge after finishing designated activities

報名辦法

Application Procedure:

- 1) 網上報名
Online Application
- 2) 填妥報名表格,經郵遞或親自遞交到香港女童軍總會課程登記處
Please fill in the application form and return it together with the fee to Course Registration

費用

Fee:

每位參加者港幣\$20
HK\$20 per person
*包括活動費用和紀念布章一枚
Included program fee and one event souvenir badge

名額

Capacity:

- 350人**
- 1) 以隊伍形式參與(小女童軍10隊,女童軍10隊及深資女童軍5隊)
Unit Application (10 Brownie units, 10 Guides units and 5 Ranger units)
 - 每隊最多15位隊員及3名領袖參加,另最多5名後備隊員
Maximum of 15 members, 3 Guiders and 5 standby members from each unit
 - 小女童軍、女童軍隊伍必需有領袖帶領;深資女童軍隊伍可以不需領袖帶領,但需要一位聯絡人
Brownie and Guides unit should have at least 1 Guider. However, it is not compulsory for Ranger units
 - 2) 以個人身份參與 Individual Application
 - 各組別領袖可以個別報名參與
All Guiders are able to join on an individual basis

*取錄以先到先得形式處理

First-come-first-served basis

*如各組別隊伍名額已滿,將列入後補名單處理

If the quotas have been filled, applications will be placed on a waiting list

*本會保留最終決定權

The Association reserves the discretion on acceptance of application

參加者

Applicants:

查詢

Enquiry:

截止報名日期

Application Deadline:

歡迎所有小女童軍、女童軍、深資女童軍隊伍及領袖報名參加
All Brownies, Guides, Rangers units and Guiders are welcome to join
國際及內地事務處 (Tel: 2359 6827)
International and Liaison Office
2020年1月31日(星期五)
31st January 2020 (Friday)